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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 021-05/13-01/10 
URBROJ: 238-11-04/03-13-2 
Samobor, 20.12.2013. 
 
 

ZAPISNIK 
s 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 19. 
prosinca 2013. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg 
kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko 
Džepina, Damir Gorišek, Maja Gračanin,  Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Irena Kapor, Vinko 
Kovačić, Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka 
Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić,  Marko Tandarić, Anica Vraneković,  te 
naknadno pristigli: Linda Rossini Gajšak, Tomislav Masten  
 
IZOČNI VIJEĆNICI:  Boris Makarun, Stjepan Kozlina, Vjeran Štublin, Ivan Vlainić 
 
PROČELNIK: Dragutin Kušić  
 
 
OSTALI: 
- Krešo Beljak, gradonačelnik Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, Hrvoje Frankić, 

pročelnici Grada Samobora 
- Marijan Kižlin, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
- Zvonko Marenić, direktor td Komunalac d.o.o. 
- Ružica Šabić, predstavnica Vijeća srpske nacionalne manjine 
- Ana Vlah, djelatnica Gradske službe 
- Tamara Mekinjić, djelatnica Službe za unutarnju reviziju 
- Igor Rizmanovski, djelatnik Ureda gradonačelnika  
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
ZAPISNIČAR: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 6. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja sjednice 
molim tajnika Grada da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 6. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 19 vijećnika, a izočno 6 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 19 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 
Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 5. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 26.11.2013. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 5. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 26. 
studenog  2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
 Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda. 

Gradonačelnik Grada Samobora  predlaže da se po hitnom postupku sukladno članku 
139. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora unesu u dnevni red pod točkom 20., 21. i 
22.  slijede točke i to:  

- Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima 
- Prijedlog zaključka o prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u poslovne knjige i 

imovinu Grada Samobora 
- Informacija o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Skupštinu td Odvodnja 

Samobor d.o.o. 
s time da dosadašnja točka 20. postaje točka 23. 
 

Molimo izvjestitelje po ovim točkama da obrazlože prijedlog za hitnost postupanja. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - U materijalu koji vam je dostavljen danas na vašu klupu 
vidi se razlog zbog čega se ova točka uvrstila hitno na ovu sjednicu dnevnog reda. Naime, 
Ministarstvo financija, Porezna uprava, Ispostava Samobor, 13.12.2013., odnosno 16.12.2013. 
dostavljeno u urudžbeni a koji kaže; Poslovi utvrđivanja naplate prihoda gradova za 2014. 
godinu da smo dužni o tome odlučiti odlukom o opozivu ranije odluke kojom su poslovi 
naplate bili povjereni Poreznoj upravi. To je znači jedna novina koje je vezana uz Zakon o 
poreznoj upravi, a koji je 12.12.2013. godine stupio na snagu. Mi smo dopisom od 18. 
studenog 2013. godine izvijestili ih da ćemo od 01.01.2014. godine kao Grad Samobor 
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preuzeti razrez i naplatu prihoda od poreza na kuće za odmor, poreza na tvrtku i poreza za 
korištenje javnih površina. Iz tog  razloga smo i ovu točku u smislu donošenja tražene odluke 
stavili na sjednicu ovog Vijeća. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje da 
se predložena točka po hitnom postupku uvrsti u dnevni red. 
 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
prihvatilo da se točka - Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima 
po hitnom postupku uvrsti u dnevni red današnje sjednice. 
 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Zvonka Župančića da da obrazloženje za točku 
21. dnevnog reda. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Grad Samobor je kao veliki grad preuzeo na održavanje i 
upravljanje ceste na području cjelokupnog teritorija, a to su županijske i lokalne ceste i po toj 
osnovi stvorena je obveza da se ceste upišu u poslovne knjige. Budući da je cijeli postupak 
preuzimanja cesta trajao gotovo više od godinu a mi smo krajem jedanaestog mjeseca od 
strane Županijske uprave za ceste dobili određene podatke koji su potrebni za upis u poslovne 
knjige. Ukupna vrijednost iskazane imovine je devetsto dvanaest milijuna kuna pa zato 
odluku treba donijeti Gradsko vijeće. Predlažem da se navedena točka uvrsti po hitnom 
postupku u dnevni red današnje sjednice. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Htjela bih se samo kratko osvrnuti na ovu točku. Mislim 
da su nerazvrstane ceste veliki problem na terenu, konkretno u mojem mjesnom odboru to je 
problem koji bi mogao eskalirati u neki veći problem, nadam se da neće. Mislim da treba sve 
nerazvrstane ceste upisati u poslovnu knjigu Grada Samobora i da te ceste budu konačno ceste 
po kojima se normalno prometuje i da više neće biti problema kao što je to sada na terenu. 
Zahvaljujem se gosp. Župančiću na razumijevanju, kao i svim službama koji su mi odgovorili 
na postavljena pitanja te se nadam da će se s ovim riješiti takvi problemi. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 
Linda Rossini Gajšak pa je sada nazočno 20 vijećnika. 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje prijedlog da se navedena točka uvrsti po hitnom postupku u 
dnevni red. 

 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

prihvatilo da se po hitnom postupku uvrsti u dnevni red točka - Prijedlog zaključka o 
prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u poslovne knjige i imovinu Grada Samobora. 
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 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da da obrazloženje za točku 
22. dnevnog reda. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Gradsko vijeće Grada Samobora na svojoj 4. sjednici održanoj 
30. listopada 2013. godine donijelo je Odluku o odvajanju s osnivanjem td Odvodnja 
Samobor d.o.o.. Moram priznati da smo uspjeli po dosta brzom postupku provesti registraciju 
ove naše firme, te je dana 6. prosinca 2013. godine u Sudskom registru uvedeno osnivanje 
subjekta upisa td Odvodnja Samobor d.o.o.. Sukladno članku 48. točka 6. Zakona o lokalnoj, 
područnoj i regionalnoj samoupravi gradonačelnik Grada Samobora ovlašten je da imenuje 
predstavnika u Skupštinu td u vlasništvu Grada te je on to i učinio, a sukladno navedenom 
članku dužan je o tome u roku osam dana izvijestiti Gradsko vijeće, što i činimo.  
Ovo je nužno zbog toga jer treba održati Skupštinu i imenovati Upravu td koja treba djelovati 
s 01.01.2014. godine. Stoga vas molim da prihvatite hitnost postupka po ovoj točki dnevnog 
reda. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
prijedlog da se navedena točka uvrsti po hitnom postupku u dnevni red.  
 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
prihvatilo da se po hitnom postupku uvrsti u dnevni red točka - Informacija o 
imenovanju predstavnika Grada Samobora u Skupštinu td Odvodnja Samobor d.o.o..  
 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog 
reda, ako nema pitam tko je za Prijedlog dnevnog reda od točke 1-23.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Konačni prijedlog proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 
2. Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 
3. Konačni prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu.  
4. Konačni prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu. 
5. Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2014. godinu. 
6. Konačni prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini. 
7. Konačni prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora 

za 2014. godinu. 
8. Konačni prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. 

godinu. 
9. Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. 

godinu. 
10. Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 

2014. godinu. 
11. Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2014. godinu. 
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12. Konačni prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu. 
13. Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na 

području Grada Samobora u 2014. godini. 
14. III. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2013. godinu. 
15. II. izmjene i dopune Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 

investicijskog održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godini. 
16. Prijedlog zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac d.o.o. na kč.br. 

1548/2 k.o. Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 
17. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava građenja na kč.br. 1624 

k.o. Domaslovec, koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije odlagališta 
otpada Trebež. 

18. Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine na Dječji vrtić Grigor Vitez, 
Samobor. 

19. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi SOS na ugovor o poslovnoj 
suradnji sa Samoborskim športskim savezom. 

20. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima 
21. Prijedlog zaključka o prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u poslovne knjige i 

imovinu Grada Samobora 
22. Informacija o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Skupštinu td Odvodnja 

Samobor d.o.o. 
23. Ostale informacije. 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 
 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Dolazi nam zima i ima ljudi koji se nadaju snijegu, za 
razliku naravno od komunalnih službi, a to su naši mali stanovnici grada Samobora. Zanima 
me da li je negdje predviđeno sanjkalište za njih? 
 Drugo, bio je projekt gruntovnice koji je stao pa me zanima, kada će se nastaviti s 
projektom sređivanja gruntovnice? 
 
 ANDRIJA NORŠIĆ - Imam jedno pitanje koje bih postavio nadležnim gradskim 
službama a tiče se budućeg igrališta u Gradskoj četvrti Giznik-Anindol koje bi se trebao 
nalaziti na uglu Ulice Ise Velikanovića i Eugena Kvaternika. Kao što znate teren je poravnat i 
po nekim informacijama tamo se parkiraju auti trenutačno. Zanima me da li bi se moglo nešto 
poduzeti po tom pitanju i kada se planira uređenje kompletnog igrališta na području te 
Gradske četvrti? 
 
 DAMIR GORIŠEK - Ulica Papina i Bijankinijeva koja spada pod Gradsku četvrt 
Sveta Helena ima stare vodovodne cijevi azbestne. Da li se što poduzima po tom pitanju da se 
iste zamjene? 
Također moram napomenuti da cijelo naselje nema hidranta što je vrlo opasno u slučaju 
požara ili nečeg sličnog.      
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 BRANIMIR ŠILJAK - Molio bih gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Dopustite mi da odgovorim nekoliko riječi na postavljena 
pitanja. 
 Gđi Sečen što se tiče sanjkališta, kao što ste i sami pretpostavili mi molimo Boga da 
ne bude snijega ove godine, pošto ga je prošle godine bilo tri do pet puta više od 
dugogodišnjeg prosjeka pa bi sada trebalo ove godine to malo izjednačiti da ga ne bude ove 
godine uopće. Odgovor je da nismo planirali neko sanjkalište ali ukoliko ipak padne neki 
snijeg to nije neki problem da se isto napravi vrlo brzo. 
 Projekt gruntovnice će se nastaviti čim se za to steknu financijski uvjeti. Dakle nije 
stalo nego je jednostavno malo stavljeno sa strane jer postoje određeni drugi prioriteti. 
 Odgovor gosp. Noršiću, igralište u GČ Giznik-Anindol na popularnoj Gmajni kreće u 
proljeće jer sada vremenske prilike ne dozvoljavaju bilo kakav nastavak radova, a ako se auti 
tamo i parkiraju mislim da ne bi trebali napraviti veliku štetu. 
 Odgovor gosp. Gorišeku, Ulica Bijankinijeva u GČ Sveta Helena, vodovodne cijevi 
nemam tu informaciju ali pretpostavljam da su vaše informacije točne da su cijevi još uvijek 
azbestne i da nema hidranata. To je nešto što ćemo u svakom slučaju postaviti to pitanje pred 
nadležno tijelo Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije koje upravlja vodovodom a koji 
su nam dužni cca četiri do pet milijuna kuna namjenskih sredstava koja su uplaćena s 
područja grada Samobora na njihov račun i obaveza im je bila utrošiti ih na našem području. 
Mi smo čak pokrenuli i nekakve kaznene postupke ili kaznene prijave pa se nadam da će ipak 
taj njihov dug prema nama nadoknaditi pa će jedna od tih stvari biti izmjena azbestnih cijevi 
ne samo u ovoj spomenutoj ulici nego još na nekim mjestima. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Prvo pitanje su mi 
uputili građani za Ulicu Josipa Kozarca u Lugu. Kada će biti uređenje ulice s pripadajućom 
svom komunalnom infrastrukturom? 
 Drugo pitanje, naime početkom godine objavljen je natječaj za udruge i političke 
stranke za korištenje prostora u jednoj od zgrada na području bivše vojarne. Znači išao je 
javni natječaj, zainteresirane strane su položile i polog i objavljene su pravne osobe, odnosno 
korisnici prostora na papiru dok se zgrada ne uredi. Obzirom da vidim u proračunu za 2014. 
godinu uređenje zgrade, odnosno prostora za mlade što je dakako potrebno. Zanima me što je 
s uređenjem tih prostora, općenito te zgrade za tu namjenu obzirom da je za pretpostaviti da 
čim je natječaj objavljen da se išlo vrlo ozbiljno s nekom projekcijom u nekom 
srednjoročnom vremenskom periodu koje bi to sve skupa trebalo biti realizirano. 
Uz to pitanje posebno apeliram na vas predsjedniče Gradskog vijeća da smo mi HSLS jedina 
stranka koja participira u Gradskom vijeću Grada Samobora a koja nema prostora. Postoje još 
deseci registriranih političkih stranaka i više koji imaju prostore u Gradu Samoboru a nemaju 
svoje predstavnike u Gradskom vijeću ili tijelima Gradskog vijeća. Molim vas da vidite 
kojom dinamikom se to odvija i da li postoji nekakva mogućnost za privremeno korištenje 
nekakvih alternativnih prostora. 
 Prijedlog koji su mi uputili građani vezan za potez šetnice uz Gradnu i križanje Ulice 
grada Wirgesa. Naime građani koji vrlo često koriste taj potez kao zonu za rekreaciju i kažu 
da je vrlo loše osvjetljenje, odnosno jako je loša javna rasvjeta tako da čisto preveniramo 
mogućnost nekakvog udesa, nezgoda ili nekakvih ozljeda po život opasnih pa da naše 
komunalne službe to izvide i reguliraju. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Moje pitanje se odnosi na Ulicu Rakovica, odnosno na 
škarpu kod obitelji Kovač, gosp. Župančić zna o čemu se radi. Tu se jedan dio proširiva koji 
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je bio gradsko zemljište i taj dio je sada visok cca 1,5m, i relativno sada dobro izgleda, ali 
bojimo se kada počne zima i smrzavica da će se to početi obrušavati. Po mojim informacijama 
iz MO bilo je planirano da se to napravi ovu godinu, no međutim do sada nije. Molim vas da 
mi u ime stanovnika odgovorite što je s time?  
 Pitanje stanovnika Stare ulice, a isto se odnosi na MO Male Rakovice, kada je u planu 
nastavak nogostupa na Staroj ulici? 
 
 DAMIR GORIŠEK - Pitam, da li je u planu nogostup u Reizerovoj ulici u 
Samoboru? 
 
 ŽELJKO MATAUŠIĆ - Moje pitanje je most na potoku Gradni koji je srušen prije 
dvije godine. Što se poduzima po tom pitanju i kada će biti to gotovo? 
 
 BRAIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Što se tiče Ulice Josipa Kozarca molim vas da se obratite MO 
koji to ima u planu. Mislim da ćemo to riješiti sljedeće godine ali nisam sto posto siguran pa 
ne mogu tvrditi, to zna predsjednik MO. 
 Zgrada za udruge i političke stranke, možda sam ja naivno ušao u cijelu tu priču, 
očekujući da će zgrada koja je u funkciji biti uz minimalna ulaganja renovirana. No, eto 
hrvatska priča je napravila svoje pa su arhitekti napravili projekt od tri milijuna kuna, a opća 
ocjena je,  vjerujem da se svi slažete, da se za tri milijuna kuna može napraviti nova zgrada jer 
se ne radi o velikoj zgradi. Samo za usporedbu nova zgrada Policije koja je četiri puta veća, 
kompletna rekonstrukcija s krovištem i namještajem koštala je sedam milijuna kuna. Dakle 
duplo više od ovoga što bi bilo stavljanje u funkciju, čak ne rekonstrukcija. Trenutno smo 
zapeli na tome, pokušat ćemo revidirati projekt i krenuti step by step s najnužnijim stvarima 
kako bismo ipak napravili ono što je nužno a to je da smjestimo tamo petnaestak udruga i 
političkih stranaka među kojima ste vjerujem i vi. 
 Ulica Rakovica i sva ova problematika oko MO Mala Rakovica bit će riješena sljedeće 
godine, sada su mi tu šapnuli pročelnik Župančić i gosp. Stanec da je to u planu za sljedeću 
godinu, a uključujući vjerojatno i nastavak nogostupa u Ulici Stara cesta. 
 Nogostup u Reizerovoj ulici nije u planu, ali imamo jednu stavku koja se zove 
nogostupi na području grada Samobora, imamo dosta ulica u samom centru i potrebu za 
izgradnju nogostupa. Malo su se možda naše samoborske oči privikle na neke stvari jer nema 
nogostupa na Ulici grada Wirgesa u cijelom potezu od "Kleka" do "Dalmacije", a nema 
nogostupa uz glavne ulice koje su vrlo prometne. Tako da će to vjerojatno biti prioritet, a 
onda se možda može naći i mjesta za nogostup u Reizerovoj ulici tim više što se radi o prilazu 
ulica našem Srednjoškolskom centru pa je onda tu intenzivan pješački promet pa bi i to bio 
jedan od prioriteta. 
 Pitanje gosp. Mataušića u svezi mosta na Gradni, svi oni koji ne znaju mi smo lobirali 
za izgradnju nasipa na ostatku našeg samoborskog područja koji nije bio pokriven nasipom. 
Izlobirali smo određene stvari iz 2011. godine i krenuli smo s izgradnjom nasipa, javile su se 
određene tvrtke na natječaj s cijenom za koje je bilo već unaprijed vidljivo da se neće moći 
izvesti radovi, vjerojatno su to mislili po HDZ-ovom modelu izgradnje autocesta nadoknaditi 
s dodatnim radovima, znate kako se to radilo, uostalom čitate u novinama svaki dan, pa onda 
kada se promijenila vlast onda to više nije bilo moguće i firma je bankrotirala. Nažalost već su 
krenuli s poslovima pa su između ostalih poslova pripremnih radnji srušili most. Kako je 
firma bankrotirala bilo je potrebno ići u novi natječajni postupak, pronaći novog izvoditelja, 
on je pronađen i to je Vodoprivreda. Po mojim obećanjima to je jesenas već trebalo biti 
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izvedeno kao jedan od prvih prioriteta. Još danas ću razgovarati s direktorom i zamoliti ga da 
usprkos vremenskim nepogodama ipak se krene u to, ali mislim da su nešto čak i počeli raditi. 
Znači započelo se s radom i vjerojatno se čekaju vremenske prilike koje će to dopustiti pa će 
onda to biti završeno.  
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Zahvaljujem se gradonačelniku na odgovoru. Obzirom 
da gradonačelnik nema saznanja vezano za ovo postavljeno pitanje u svezi Kozarčeve ulice 
ljubazno bih molila, a nadam se da kao gradska vijećnica imam mogućnost da mi odgovori 
mjerodavni pročelnik komunalnog odjela, a ne da sada šaljem iz gradskog vijeća upite prema 
mjesnom odboru, jer pročelnik sasvim sigurno zna odgovor na ovo pitanje i na vremenske 
okvir za ovu ulicu. 
 
 KREŠO BELJAK - Dat ću nalog da vam pročelnik da pismeni odgovor, dobit ćete 
pismeni odgovor. 
 
 
 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu.  
 
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Konačan prijedlog 
proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
 KREŠO BELJAK - Dopustite mi samo nekoliko rečenica vezano uz ovaj amandman 
i uz ovu priču koja se počela širiti gradom da Grad neće  dati za životinje nego da daje za one 
koji životinje ubijaju. Mislim da je to vrlo nekorektna priča jer Udruga REA je osnovana uz 
pomoć i poticaj gradske uprave, kompletan suport za osnivanje Udruge tim volonterima je 
dala konkretno Maja Kočiš na moj nalog i na nalog gradske uprave. Lani smo im pomogli sa 
sredstvima proračunske zalihe, što se naravno nije vidjelo, i pomogli na svaki mogući način, a 
i rekli smo im da ćemo ih ove godine uvrstiti u proračun, to smo i napravili. Mislim da je vrlo 
nekorektno da se određene političke stranke sada kreću zauzimati da bi promijenili stavke da 
bi dobili još više koristeći nekakvo politikantstvo, ja i tu igru mogu prihvatiti. Mi možemo 
obavijestiti sva lovačka društva na području grada Samobora da su određene stranke 
predložile da se njima uzme novac. Možemo se i na taj način razgovarati, lovstvu se ne daje 
kao lovstvu takvome za ubijanje životinja nego za cijeli niz određenih programa itd., već se 
daje cijelom nizu od nekoliko stotina ljudi koji se lovstvom na području grada Samobora 
bave, a nisu samo ubijači životinja, nego su oni koji se brinu o životinjama na jedan 
specifičan način. Ja nisam lovac niti mislim zagovarati taj lobi, no, mislim da jedan dio 
gradskih vijećnika zna o čemu pričam. Znači, molim za korektnost u ovom slučaju a ukoliko 
izostane mi ćemo se isto ponašati na takav način pa ćemo obavijestiti lovce da su određene 
stranke tražile da se njima ukinu svi novci. To samo kažem na znanje. Što se tiče ostalih 
pomoći, naravno da ćemo pomagati sve kao što smo to radili do sada, ovo su tek inicijalna 
sredstva osigurana za Udrugu, tu nema sredstava koja Grad plaća prema Veterinarskoj stanici 
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gdje se također puno, puno plaća da bi se životinje držale u određenim uvjetima, da bi se 
brinulo za napuštene životinje itd., itd., pa kada bi sve to skupa zbrojili tu bi vam pročelnik 
Radovanić mogao reći da se radi o znatno većoj stavci za zaštitu životinja od ove spomenute 
koja je čisto pomaganje volonterske Udruge REA bez dodatnih troškova koje također snosi 
Grad Samobor. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Konačnom prijedlogu Proračuna 
raspravu provela sljedeća radna tijela Gradskog vijeća Grada Samobora: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za financije i proračun 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
Radna tijela su svoja izvješća dostavila Odboru za financije kao matičnom radnom 

tijelu, koji će sukladno članku 110. i 112. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora 
podnijeti izvješće kojem su i dana njegova stajališta o prijedlozima i podnesenim 
amandmanima drugih radnih tijela. 

 
 Molim gosp. Željka Radovanića da u ime Odbora za financije i proračun podnese 
izvješće sukladno članku 110. stavku 5. i članku 112.  Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj Odbor je nakon rasprave jednoglasno donio sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačan prijedlog proračuna Grada Samobora za 2014. godinu u 
predloženom tekstu od strane predlagatelja gradonačelnika Grada Samobora, a koji je 
dostavljen gradskim vijećnicima u materijalima za 5. i 6. sjednicu Gradskog vijeća, s 
neprihvaćenim amandmanom gradonačelnika na Konačan prijedlog Proračuna Grada 
Samobora za 2014. godinu prema Zaključku gradonačelnika od 18. prosinca 2013. 
godine.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačan prijedlog proračuna Grada Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
proračuna provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Ponovit ću kratko ono što sam rekla i u izlaganju na 

prethodnoj raspravi. Prijedlog proračuna za 2014. godinu je u odnosu na prethodne godine 
realnije planiran, a to sam rekla u prethodnoj raspravi, iako i dalje držim da je preplaniran jer i 
dalje u samoj metodici planiranja kada znamo da je čak udio od osam milijuna kuna ove 
godine bio iz primitaka od financijske imovine zaduživanja čega nema u tolikom iznosu 
sljedeće godine. Kao što sam i rekla u prethodnoj raspravi legitimno je pravo ove gradske 
većine koja uživa veliku potporu nakon lokalnih izbora da kreira proračun u sadržajnom dijelu 
po onim stavkama na kojima je dobila izbore i upravo iz tog razloga a i potaknuta iskustvima 
prethodnih godina kada smo nekim amandmanima mijenjali ukupan iznos proračuna i davali 
sadržajno neke nove stavke oko biciklističkih staza i inih. Od toga smo ove godine odustali jer 
većina ima pravo kreirati sadržaj planova s koje su građani prepoznali i za to naravno snositi 
ili benefite ili posljedice. 

Sada ću se kratko osvrnuti na amandman koji smo podnijeli kao HSLS na Prijedlog 
proračuna za 2014. godinu, držali smo se onih preporuka koje je gosp. Radovanić prošle 
godine i ove godine iznio da kada predlažemo amandmane da se držimo u okvirima ukupnog 
iznosa da ne mijenjamo u formalnom dijelu strukturu i iznos proračuna. Upravo iz tih razloga 
meni se činilo na neki način iz moje perspektive i perspektive jednog kruga ljudi logično da 
ove dvije stavke prerasporedimo. Zahvaljujem se gosp. gradonačelniku na uvodnom 
obrazloženju koje je iznio i opisao potporu gradske uprave pri inicijalnim aktivnostima 
Udruge REA, što je za svaku pohvalu. Gosp. gradonačelnik je iznio da je nekorektno od nekih 
političkih stranaka da predlažu amandmane, ja ne znam što bi to bilo nekorektno. Mislim da je 
legitimno pravo svakog od nas da podnese bilo kakav amandman koji je sročen i s premisom i 
obrazloženjem u nekakvom normalnom duhu. Ne vidim niti sam nigdje napisala, niti izrekla 
ovo o čemu gradonačelnik govori, da se govori po gradu, jer ja ne znam što se govori po 
gradu. Ja sam samo iznijela da u vrijeme krize mi se činilo da je to dosta veliki iznos od sto 
tisuća kuna i javno sam izrekla i iza toga stojim. Podnijela sam amandman da se izmjene te 
stavke, odnosno da se Udruzi za zaštitu i zbrinjavanje životinja podigne iznos, da se poticanje 
za razvoj lovstva iznos smanji, odnosno jednostavno da se zamjene stavke. Vaše je legitimno 
pravo to prihvatiti ili ne prihvatiti ali mislim da nema potrebe da se ikoga neprimjereno 
legitimira, inkriminira da je izrekao ono što nije. Ja iza svog stava stojim i to možete prenijeti 
svim lovačkim udrugama uz moju punu odgovornost, nigdje nisam izrekla koji je smisao 
lovstva i lovačkih udruga samo sam izrekla da u vrijeme krize mi se činilo neprimjerno veliki 
iznos. Neka se izdvoji taj iznos po mom prijedlogu koji sasvim sigurno po odluci većine neće 
biti prihvaćen ali to je moj stav i stav moje stranke iza kojeg mi stojimo i za to preuzimamo 
odgovornost kako od jedne tako i od druge strane. Ljubazno bih vas molima da se ide 
pojedinačno u glasovanje po amandmanu. 

 
MAJA GRAČANIN - Mogu samo kazati da ćemo u ime Kluba vijećnika SDP-a 

podržati ovakav Konačan prijedlog proračuna Grada Samobora za 2014. godinu, a također i 
sve programe javnih potreba, da se ne javljam po svim točkama, za sve ove djelatnosti kao što 
su predložene u točkama dnevnog reda. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i sukladno članku 102. i 164. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora 
prelazimo na glasovanje o amandmanima na Konačan prijedlog proračuna Grada Samobora 
za 2013. godinu. 
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Amandmane je podnijela gradska vijećnica Linda Rossini Gajšak, predsjednica HSLS-
a Ogranak Samobor.  

Sada pristupamo glasovanju o amandmanima koje gradonačelnik Grada Samobora nije 
prihvatilo. 

Da bi amandman bio prihvaćen treba dobiti većinu glasova svih vijećnika. 
 
Da li vi ostajete i dalje kod amandmana? 
 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Da. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gradonačelnika da se očituje o amandmanu. 
 
KREŠO BELJAK - Ostajem kod svog prijedloga. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Dajem na glasovanje amandman vijećnice Linde Rossini 

Gajšak, kojeg gradonačelnik ne prihvaća. 
 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 1 glasom "za" 

nije prihvatilo amandman vijećnice Linde Rossini Gajšak da se Pozicija R142 Udruga za 
zaštitu i zbrinjavanje životinja REA - poveća s 15.000 kn na 100.000 kn (povećanje za 
85.000 kn), te da se Pozicija R145 Poticanje razvoja lovstva - smanji sa 100.000 kn na 
15.000 kn (smanjenje za 85.000 kn). 

 
Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te nije 

prihvaćen. 
  
              
Zaključujem glasovanje o amandmanima i dajem na glasovanje Konačan prijedlog 

proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za", 2 

glasa "protiv" i 1 glas "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PRORAČUN 
 
Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov 
je sastavni dio. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Tomislav Masten pa je sada nazočan 21 vijećnik.  
 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Konačan prijedlog 
odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Konačnom  prijedlogu odluke o 
izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu raspravu provela sljedeća radna tijela 
Gradskog vijeća Grada Samobora: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za financije i proračun 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
Radna tijela su svoja izvješća dostavila Odboru za financije kao matičnom radnom 

tijelu koji će sukladno članku 110. i 112. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora 
podnijeti izvješće kojem su i dana njegova stajališta o prijedlozima i podnesenim 
amandmanima drugih radnih tijela. 

 
 Molim gosp. Željka Radovanića da u ime Odbora za financije i proračun podnese 
izvješće sukladno članku 110. stavku 5.  Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije je jednoglasno donio sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu u predloženom tekstu dostavljenom uz poziv za 6. sjednicu Gradskog 
vijeća. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog Zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačan prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
odluke o izvršavanju Proračuna provede raspravu i istu usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačan prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za", 1 

glasom "protiv" i 1 glasom "suzdržan" donijelo je sljedeću  
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ODLUKU 

 
o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu prilaže se 
ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Konačan prijedlog 
projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Konačnom prijedlogu projekcije 
Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu raspravu provela sljedeća radna tijela 
Gradskog vijeća Grada Samobora 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za financije i proračun 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
Radna tijela su svoja izvješća dostavila Odboru za financije kao matičnom radnom 

tijelu. 
 

 Molim gosp. Željka Radovanića da u ime Odbora za financije i proračun podnese 
izvješće sukladno članku 110. stavku 5.  Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun nakon rasprave jednoglasno 
je donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 
2016. godinu, kao u predloženom tekstu što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog Zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
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DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačan prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
projekcije Proračuna provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačan prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 2 

glasa "protiv" donijelo je sljedeću 
 

PROJEKCIJU 
 
Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu prilaže se ovom 
zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 
plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost. 
 

 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
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MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 
za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka 
provede raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu 
pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, 
Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu plana 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačan prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 2 
glasa "protiv" donijelo sljedeći 

PLAN 
 

gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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AD5.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 

programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu. 
Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 

djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost. 
 

 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačan prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 
za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu programa 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 
2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za" i 3 
glasa "protiv" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
  
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 
programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 
Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
  
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu.  
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom 
imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da po točci 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
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DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini pripremljen 
je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu 
i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Masten, Linda Rossini Gajšak, Mario 

Anušić. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Konačni prijedlog programa gospodarenja i upravljanja 
gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za" i 3 
glasa "protiv" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

 gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora u 2014. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 
 
 
AD7.)  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 
programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za", 2 
glasa "protiv" i 1 glas "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

 javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u predškolskom odgoju prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 
programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 
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1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za", 1 
glasom "protiv" i 1 glasom "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u školstvu prilaže se ovom zapisniku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 
programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjel za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 

2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu programa 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za", 1 
glasom "protiv" i 2 glasa "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu prilaže se 
ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD10.) 
BRANIMIR ŠILJAK -Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Konačni prijedlog 

programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2014. godinu. 
Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 3 
glasa "protiv" donijelo je sljedeći 
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PROGRAM 
 

 javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi prilaže se ovom zapisniku i njegov 
je sastavni dio. 
 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Konačni 
prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
  

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
socijalnu skrb i zdravstvo.  
 
 MARIJAN KIŽLIN - Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo nakon provedene rasprave 
sa 4 glasa "za" i 1 glasom "suzdržan" donijelo je  sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se  Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2014. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 

hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 
 
MARIJAN KIŽLIN - Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata nakon 

provedene rasprave jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se  Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2014. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 
za financije i proračun. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se  Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2014. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu programa 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Linda Rossini Gajšak i Marijan Kižlin. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Konačni prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu Grada Samobora za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za", 1 
glasom "protiv" i 2 glasa "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što 
je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Konačni 
prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 
2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu iz točke 1. 
ovog zaključka provede raspravu i isti usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 
za financije i proračun. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 

2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu iz točke 1. 

ovog zaključka provede raspravu i isti usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačan prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2014. godinu 
pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 3 

glasa "suzdržan" donijelo sljedeći  
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu prilaže se 
ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Konačni 
prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području Grada 
Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 
gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 
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 HRVOJE FRANKIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

poljoprivredu i šumarstvo. 
 
HRVOJE FRANKIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 

poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

turizam i ugostiteljstvo.  
 
HRVOJE FRANKIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 

poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 

poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 

održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na 
području Grada Samobora u 2014. godini pripremljen je, i postupak utvrđivanja 
proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Konačnom prijedlogu programa 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Konačni prijedlog programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na 
području Grada Samobora u 2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 
poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. 
godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede prilaže se ovom 
zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - III. izmjene i 
dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Gradu Samoboru za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravi i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u 

Gradu Samoboru za 2013. godinu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravi i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 
za financije i proračun. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
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1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Gradu Samoboru za 2013. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravi i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog III. izmjena i dopuna programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2013. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s 
time da u članku 1. Prijedloga umjesto riječi "(Službene vijesti Grada Samobora br. 
8/12)", trebaju stajati riječi "(Službene vijesti Grada Samobora br. 8/12, 6/13 i 9/13)". 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu III. izmjena i dopuna 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje III. 
izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. 
godinu s iznesenim dopunama. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeće 
 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2013. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD15.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - II. izmjene i 
dopune Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja OŠ 
Grada Samobora u 2013. godini. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
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1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge 
tekućeg i investicijskog održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godini u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. provede raspravu i istu 
usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge 

tekućeg i investicijskog održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godini u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. provede raspravu i isti 
usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godini pripremljen je, i postupak 
utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu III. izmjena i dopuna 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje II. 

izmjene i dopune Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godini. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za" i 1 
glasom "suzdržan" donijelo je sljedeće 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA 
 

rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja OŠ Grada 
Samobora u 2013. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja OŠ Grada Samobora u 2013. godinu i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
AD16.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac d.o.o. na kč.br. 1548/2 k.o. 
Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 
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Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanje imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac 
d.o.o. na kč.br. 1548/2 k.o. Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
rasprave jednoglasno donio sljedeći: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac 
d.o.o. na kč.br. 1548/2 k.o. Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 
1. Prijedlog zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac d.o.o. na kč.br. 

1548/2 k.o. Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da se u točki 1. Zaključka briše se točka, dodaje 
se zarez i sljedeći tekst: 
"sukladno Projektu od listopada 2013., izrađenom od strane trgovačkog društva 
Hidroplan d.o.o, broj projekta: D31/2013." 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o osnivanju prava građenja u korist td Komunalac d.o.o. na kč.br. 1548/2 
k.o. Domaslovec radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za" i 1 
glasom "suzdržan" donijelo je sljedeći 
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ZAKLJUČAK 
o osnivanju prava građenja 

 
 

I. 
Grad Samobor kao vlasnik nekretnine, osniva pravo građenja na kč.br. 1548/2 

neplodno zemljište pov. 5143 m2, upisanoj u zk.ul. 3874, k.o. Domaslovec, radi sanacije 
odlagališta komunalnog otpada Trebež u korist nositelja prava građenja trgovačkog društva 
Komunalac d.o.o., sukladno Projektu od listopada 2013., izrađenom od strane trgovačkog 
društva Hidroplan d.o.o., broj projekta: D31/2013. 
 

II. 
Pravo građenja u korist nositelja prava građenja iz točke 1. ovog zaključka osniva se 

bez naknade. 
III. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za sklapanje ugovora o pravu građenja za 
nekretninu iz točke 1. ovog zaključka. 

 
IV. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD17.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava građenja na kč.br. 1624 k.o. Domaslovec, 
koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije odlagališta otpada Trebež. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanje imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava građenja na 
kč.br. 1624 k.o. Domaslovec, koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije 
odlagališta otpada Trebež. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
rasprave jednoglasno donio sljedeći: 
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1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava građenja na 
kč.br. 1624 k.o. Domaslovec, koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije 
odlagališta otpada Trebež. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 5. sjednici 
održanoj 16.12.2013. godine proveo je raspravu i nakon provedene rasprave jednoglasno daje 
sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava građenja na kč.br. 1624 k.o. 
Domaslovec, koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije odlagališta otpada 
Trebež pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da se u točka 2. 
Zaključka mijenja i glasi: 
"Grad Samobor će sanaciju odlagališta komunalnog otpada Trebež vršiti preko 
trgovačkog društva Komunalac d.o.o. koje je određeno za nositelja investicije sanacije, 
sukladno Projektu od listopada 2013., izrađenom od strane trgovačkog društva 
Hidroplan d.o.o, broj projekta: D31/2013, te se iz tog razloga dalje prethodna suglasnost 
za prijenos prava građenja iz točke 1. ovog Zaključka na trgovačko društvo Komunalac 
d.o.o. i ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za sklapanje ugovora o prijenosu 
prava građenja." 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 

  U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Masten, Mario Anušić i Dragutin 
Kušić. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za prijenos prava 
građenja na kč.br. 1624 k.o. Domaslovec, koje će Grad Samobor sklopiti s RH, a radi sanacije 
odlagališta otpada Trebež. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za" i 1 
glasom "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na pravo građenja 

I. 
Republika Hrvatska, kao vlasnik nekretnine, je u postupku osnivanja prava građenja za 

kč.br. 1624, deponij površine 51924 m2, upisanoj u zk.ul 2088, k.o. Domaslovec, a radi 
potrebe sanacije odlagališta komunalnog otpada Trebež, te je Grad Samobor suglasan da se 
osnovano pravo građenja prenese na Grad Samobor, a o čemu će se sklopiti poseban ugovor, 
te se ovlašćuje gradonačelnik Grada Samobora za sklapanje istog. 

II. 
Grad Samobor će sanaciju odlagališta komunalnog otpada Trebež vršiti preko 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. koje je određeno za nositelja investicije sanacije, 
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sukladno Projektu od listopada 2013., izrađenom od strane trgovačkog društva Hidroplan 
d.o.o., broj projekta: D31/2013.,  te se iz tog razloga daje prethodna suglasnost za prijenos 
prava građenja iz točke 1. ovog zaključka na trgovačko društvo Komunalac d.o.o. i ovlašćuje 
se gradonačelnik Grada Samobora za sklapanje ugovora o prijenosu prava građenja. 

 
III. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
AD18.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o prijenosu nefinancijske imovine na Dječji vrtić Grigor Vitez, Samobor. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
  
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine na Dječji vrtić 
Grigor Vitez, Samobor u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
raspravejednoglasno donio sljedeći: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine na Dječji vrtić 
Grigor Vitez, Samobor u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine na Dječji vrtić Grigor Vitez, Samobor. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
ZAKLJUČAK 

o prijenosu nefinancijske imovine na DV Grigor Vitez 
 

I. 
 Odobrava se prijenos nefinancijske imovine (opreme) Grada Samobora u iznosu od 
927.033,63 kune na proračunskog korisnika Dječji vrtić Grigor Vitez Samobor. 
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II. 
Navedena imovina s danom 31.12.2013. godine prenosi se bez naknade na 

proračunskog korisnika koji je dužan dobivenu imovinu provesti u svojim poslovnim 
knjigama. 

III. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD19.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi SOS na ugovor o poslovnoj suradnji sa 
Samoborskim športskim savezom. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Daje se suglasnost Ustanovi Sportski objekti Samobor, Andrije Hebranga 26a, 

Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim 
savezom, Andrije Hebranga 26a, Samobor, u iznosu od 789.150,00 kuna s PDV – om, 
za razdoblje od 01.01. – 31.12.2014. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o prijedlogu iz točke 1. ovog 
Zaključka provede raspravu i da suglasnost na isti. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 

rasprave sa 3 glasa "za" i 1 glasom "suzdržan" donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi SOS na ugovor o 

poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom kao što je dano u materijalima 
za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi SOS na ugovor o poslovnoj suradnji sa 
Samoborskim športskim savezom. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za" i 1 
glasom "suzdržan" donijelo je sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
 

 Daje se suglasnost Ustanovi Sportski objekti Samobor, Andrije Hebranga 26a,  
10430 Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji između Ustanove Sportski objekti 
Samobor, A. Hebranga 26a, Samobor i Samoborskog športskog saveza, Andrije Hebranga 
26a, Samobor, u iznosu od 789.150,00 kuna s PDV-om, za razdoblje od 01.01.-31.12.2014. 
godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 
 
 
AD20.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 
za financije i proračun. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
rasprave jednoglasno donio sljedeći: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže Se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 2 

glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima 

 
Članak 1. 

U Odluci o gradskim porezima (Službene vijesti Grada Samobora br. 6/01., 8/05., 
8/07., 2/12. i 8/12.) članak 14. mijenja se i glasi: 
 „Poslove u svezi utvrđivanja, naplate, ovrhe, nadzora i evidencije gradskih poreza i to:  

− porez na kuće za odmor, 
− porez na tvrtku ili naziv i 
− porez na korištenje javnih površina 

obavljati će Upravni odjel za financije kao nadležno upravno tijelo Grada Samobora. 
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Poslove u svezi utvrđivanja, naplate, ovrhe, nadzora i evidencije poreza na potrošnju 
obavlja Ministarstvo financija - Porezna uprava, Ispostava Samobor. 

Naknada za obavljanje poslova naplate poreza na potrošnju utvrđuje se u iznosu od 
5% od ukupno naplaćenih prihoda.“ 

Članak 2. 
Ova odluka objaviti će se u Službenim vijestima Grada Samobora, a stupa na snagu 1. 

siječnja 2014. godine. 
 
 
 
AD21.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u poslovne knjige i imovinu Grada 
Samobora. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 
za financije i proračun. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun je nakon provedene 
rasprave jednoglasno donio sljedeći: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u poslovne 
knjige i imovinu Grada Samobora u predloženom tekstu kao što je dan u materijalima. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI:  Tomislav Masten i Zvonko Župančić. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju i upisu nerazvrstanih cesta u 
poslovne knjige i imovinu Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

o upisu nerazvrstanih cesta u poslovne knjige Grada Samobora 
 

I. 
Odobrava se upis nerazvrstanih cesta preuzetih od Županijske uprave za ceste 

Zagrebačke Županije, ukupne vrijednosti 912.736.846,19 kuna u poslovne knjige Grada 
Samobora kao nepokretna imovina, a sukladno tabličnom prikazu koji se nalazi u privitku 
ovoga zaključka i čini njegov sastavni dio. 
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II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD22.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda - 
Informacija o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Skupštinu td Odvodnja Samobor 
d.o.o.. 
 Molim gosp. Dragutina Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Informaciju o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Skupštinu td Odvodnja Samobor 
d.o.o.. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
 Prihvaća se informacija da je Željko Stanec iz Samobora, Kladje, Zanatska 17, 
imenovan kao predstavnik Grada Samobora u Skupštinu trgovačkog društva Odvodnja 
Samobor d.o.o.  
 
 
AD23.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesettreću točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
           U 17.00 sati je domjenak u Samoborskoj kleti pa vas sve pozivam na druženje. 
  

Da li se netko javlja za riječ? 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Zamolio bih sve one koji nisu popunili ove ankete da ih 

popune i predaju Nadi. 
S obzirom da je danas zadnja sjednica, barem što se mene tiče, u ovoj funkciji ovog 

saziva pa bih se svima zahvalio na dosadašnjoj suradnji, vjerojatno ćemo se na neki drugi 
način susretati. Oprostite, ako je nešto bilo s moje strane, nikad nije bila želja da nekoga 
povrijedim. Svima želim sretan Božić i uspješnu Novu godinu i dalje uspješan rad ovog 
Vijeća.  
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Zahvaljujem gosp. Kušiću koji je i meni pomogao u vođenju 
sjednica Gradskog vijeća te se nadam da ćemo se viđati i dalje. Svima želim čestiti Božić i 
sretnu Novu godinu. 
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S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 
iscrpljen, zaključujem 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 
 
 
 
ZAPISNIČAR:   PROČELNIK-TAJNIK  PREDSJEDNIK 
 
Nada Gorišek   Dragutin Kušić, dipl.iur.  Branimir Šiljak 
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